

Anteckningar KU-möte

Tid: 1 juni 2023, kl. 18.00

Plats: Zoom

Närvarande: Eva Svensson, ordförande, Ingela Ternström, sekreterare,

Caroline Rissve, Madeleine Hulander Jonasson, Lena Palmér,

1. Ekonomi

Ingela rapporterade om budget och utfall. Det ekonomiska läget är fortsatt i balans.

2. Landslaget

Eva informerade om läget vad gäller landslag och Internationella mästerskap.

Primorje Synchro Cup och JEM: Tre ledare behövs. Sandra Allerud har tackat ja till uppdraget som lagledare.

Diskuterades aktiva med speciella behov och lösningar. Lagets deltagande på JEM behöver annonseras på förbundets hemsida.

VM: Sandra Freund och Marfa Chagrina är reserver för varandra. Sandras kanadensiska tränare följer med. Klubben, ÖSA, fattar beslut om medföljande tränare till Marfa.

UVM: **Beslut** på basis av resultat på USM: Thea-Noelle Wiktorsson deltar i female solo, Anna och Alisa Galkina (reserv Thea-Noelle) deltar i par samt David Martinez, male solo.

Beslut: Simmare med speciella behov. Eva mailar samtliga berörda med info att föreningen behöver komma med förslag på personlig assistent som kan följa med. Förslaget förmedlas av aktuell klubbchef. Förslaget kommer att hanteras av KU.

3. USM

Madeleine informerade om synpunkter som framkommit från arrangören.

Tydlighet behövs ang hur arrangemanget planeras och genomförs. Maria B skulle vilja ha mer uppstyrt från förbundet.

4. SM/JSM

Lena uppdaterade om förberedelserna. Preliminärt program och insim-schema har gått ut till klubbarna. PM med övrig information är på gång. Fråga från simförbundet ang streaming och sponsorer diskuterades.

Beslut: Med tanke på frågor som uppkommit vid både USM och inför SM/JSM beslutades att en checklista behöver tas fram för nationella mästerskap, bl a arbetsfördelning förbundet – arrangörsförening. Särskilt angeläget de gånger flera föreningar delar på arrangemanget.

5. RM

Madeleine meddelade att Järfälla tar RM, undersöker med badet vilken helg som funkar och återkommer med besked.

6. Arbetsgrupper tävlingar nationellt

Madeleine och Lena lämnade en uppdatering från de möten som hållits på Teams.

Alla anmälda har inte varit med men vissa givande diskussioner och det går sakta framåt.

Glädjande med många svar på enkäten på USM. Bra hjälp i det fortsatta arbetet. Nästa möte är den 12 juni.

7. Tränarutveckling

Caroline arbetar med att uppdatera konstsims bas till digitalt. Klara Sparr kommer att hjälpa till. Karin och Caroline jobbar vidare med Tränarplattformen, innehållet finns men det verkar svårt att få till den tekniska biten.

8. Regeluppdateringar

Ingela informerade om ev samarbete med Norge och Danmark avseende Teknisk kontrollantkurs.

Nya Domarmanualer är beställda.

9. Domare

Uttaga domare till internationell tävling Primorje med landslaget – Camilla Rosenkvist och Christer Sjöqvist.

Tillfrågad för JEM – Christer Sjöqvist som har tackat ja.

Kursledare för nya domarkurser diskuterades.

10. Breddläger

Karin Lobenius arbetar med frågan. Jönköping, Örebro och Göteborg är tillfrågade. Just nu är bara Örebro aktuellt. Fler platser på förslag.

11. Administration/Kommunikation

Rapport från simidrottsgemensamt infomöte 25 maj där Ingela höll i genomgången.

Presentation av vad KU gör följdes av kort diskussion, fokus ätstörning. Delar av presentationen kommer att skickas ut i ett Infobrev innan sommaren.

12. Nytt möte

KU samlas vid SM i Göteborg den 11 juni. Nästa möte är den 20 juni kl 18.00